
   

 

   

 

 
 

 

Protokoll fra styremøte 10/23 i Meland Golfklubb (MGK) 

 

 
Sted:   Klubbhuset Meland golfklubb 

 

Tid:   29. August 2023.  
 

Til stede:   

 
Arthur Arnesen, Geir Kleppe, Øystein Varden, Lena Richardson, Ivar Solberg, Thomas 

Rene Solberg, Turid Hesjedal, Arne Morten Grønningsæter og Kai- Olav Kvamme (daglig 

leder).  

 
 

Saksliste 

Sak 65-23  Godkjenning av innkalling og saksliste 
Innkalling og saksliste godkjent uten kommentarer 

Sak 66-23 Godkjenning av protokoll fra styremøte 9 den 13. Juni 2023 

Protokoll godkjent uten kommentarer 

 
Sak 67-23 Oppsummering etter møte med grunneier.  
Kai-Olav, Øystein og Arthur informerte om møte med Wing Wah Hui.  
 

Sak 68-23  Regnskap, status og prognose for resten av året.  

Regnskapsrapport pr 31.07.23 ble gjennomgått. Likviditetsmessig er situasjonen bedre i 
år enn i 2022.  Regnskapet tas til etterretning. 

 

Øystein har fått tilbud om refinansiering av lånet fra Sparebanken med løpetid til 2038, 

serielån med rente NIBOR pluss 3,2 %, som f.t. er 7,9 % pa. Han vil også prøve å få et 

konkurrende tilbud fra en annen bank. 

 

Sak 69-23 Orienteringer om drift.  

a. Klubbdrift med medlemsutvikling etc. Det er en positiv medlemsutvikling, pr dd er det 

1403 medlemmer, 30 er barn under 12 år. 



   

 

   

 

b. Rekruttering av nye medlemmer med kampanjer for VTG kurs, greenfee medlemskap, 

opplæringstilbud til nye VTG’ere og andre ting. 70 personer på VTG-kurs. Det viktig at 
klubben etablerer et tilbud med fellestreninger til VTG’ere som ønsker å trene mer.  

c. HMS, eventuelle hendelser og arbeid: Ingen HMS- hendelser 

d. Banedrift, - status og planer for høsten. Bemanning. Fullføre vei. Dressing. Småskader 

på greener. Behov for mer dugnadsarbeid? Se sak 70 under. 

e. Drift av proshop og klubbhus. Bemanning. Utleie av skap etc. Salget i proshopen har 

gått ned, men det har vært redusert åpningstid og innkjøp til proshopen har også vært 

lavere. Alle skap er utleid. 

f. Greenfeesalget og driften av rangen. Greenfeesalget er på linje med budsjett. Det er 
store kostnader knyttet til drift av rangen. 

g. Golfbilutleie etter innkjøp av nye biler. Utleie av de nye bilene går greit med få 

problem. Daglig leder gjennomgår tall for inntektene fra golfbilutleie.  

h. Sponsoravtaler, status og planlegging av 2024. Det er tre ledige hullsponsorer, og Kai-

Olav skal delta på oppstartsmøte i Favna. Her er det mulighet for å knytte kontakt med 

potensielle sponsorer 

i. Status for arrangement og for sportslig aktivitet inkludert turneringer. Nedgang i 

deltakelse i turneringer, spesielt for damegruppen og seniorgruppen. Turneringskomiteen 

må gjennomføre en evaluering etter sesongen. 

j. Juniorarbeidet, opplegget for høsten. God oppslutning på treningstilbudet. Marc jobber 

med å skaffe flere juniortrenere 

k. «Meland sauna». Styret gir Kai-Olav fullmakt til å undersøke saken og komme tilbake til 

styret med en endelig plan inkludert budsjett. 

l. Annet. Inkluderingsfond – Meland golfklubb har søkt Alver Idrettsråd om tilskudd på kr. 
30.000.  

 

Sak 70-23 Prioritering av kortsiktige tiltak i vinter og for 2024.  

Det er behov for å starte arbeidet med å vurdere hvilke kortsiktige tiltak som skal 

prioriteres fremover. Her er det også behov for vurderinger, prioriteringer og innspill 

fra banekomiteen. Det arbeidet som er gjort tidligere i banekomiteen bør sees på igjen.  

Det er også viktig å utnytte mulighetene for å søke tippemidler til større prosjekt hvor 

mange av disse tiltakene kan inngå.  

Under er det en oppramsing av arbeid som må gjøres: 

a. Utbedre svake områder rundt greenene og ellers på spillefeltet.  

Her er gjort en den del, men mye gjenstår.  

 

b. Nye teesteder.  

Klubben har fått støtte til nye teesteder. For å kunne nyttiggjøre pengene må arbeidet 

gjøres før juni neste år.  



   

 

   

 

 

c. Opprydding i deponi.  
Arne Morten informerte om status når det gjelder opprydding i deponiet. Det er en 

mulighet for at arbeidet kan skje i løpet av vinteren.  

 

d. Dressing av spillefelt.  
Alt utstyr er på plass for å få dresset spillefeltet, men banen må være tørr mens arbeidet 

pågår.  

 

e. Driving range, - utbedre nedslagsområdene.  
Vi har stort balltap og veldig mye manuelt arbeid på rangen, som er altfor bløt.   

I første omgang vil en sjekke om det vil bedre forholdene å legge på store mengder 

maskinsand for å få et fastere og hardere underlag. Hvis dette vil avhjelpe, vil vi innhente 
pris på sanden.  

 

f. Fullføre grusvei.  

Her gjenstår ennå noe arbeid med kantene samt å få ut gressarmering hull 17 og 18. 

Planlegges fullført i høst/vinter. 

  

g. Uttak av mer skog.  

Grunneier jobber med muligheten for å fortsette trefelling ila vinteren. Klubben vurderer 
hvor det er behov for å ta ned mer skog i tilknytning til banen.  

 

h. Utbedringer i akademiet.  
Det er til dels betydelige skader på lerreter, gipsvegger og også stoffinnhenging som må 

utbedres. Det må sjekkes med profesjonelle om det er mulig å etablere toalett.  

 

f. Vurdere driftskonsept for kafe og proshop i 2024.  
Dette er en stor sak som må drøftes etter sesongslutt.  

 

Sak 72-23  Golftinget 2023.  

Klubben har mottatt innkalling til golftinget som går 4. og 5. nov. på Gardermoen. 
Meland kan stille til med tre representanter pluss at daglig leder kan møte med 

observatørstatus. NGF praktiserer reisefordeling for de valgte tingrepresentantene. 

Styret har fullmakt til å oppnevne representanter. 

Klubben deltar på årets golfting. Det velges representanter på neste møte. 

 

Sak 73-23  Møteplan for høsten.  

Mandag 18. September kl 18.00 - fellesmøte MGK og SMGN.  På dette møtet vil et utkast 
til Strategi- og masterplanen gjøres  ferdig for utsending til komiteene. 

Tirsdag 17. Oktober kl 18.00  - styremøte MGK 

Mandag 20. November kl 18.00 - fellesmøte MGK og SMGN 



   

 

   

 

 

Sak 72-23 Eventuelt. 

Sak fra Thomas Rene:  

Det er viktig å gi en mulighet for nybegynnere som har gjennomført VTG-kurs og andre 

til å trene på golfslag ila vinteren, uten å måtte bruke simulator. Thomas Rene 

undersøker og lager et forslag til Kai-Olav. 

 

 

 


